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PROTOKÓŁ Nr XXXV/2022

Z OBRAD  XXXV  SESjl

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  21 lutego  2022  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XXXV  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  10.OO

otworzyła  obrady  XXXV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w zdalnym  trybie  obradowania.

Przewodnicząca  powitała  radnych,  Starostę  Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,

Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina  Brambora,  członków  Zarządu,  Sekretarza  Powiatu  -

Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Radcę  Prawnego,  kierowników  wydziałów

Starostwa,  dyrektorów  Jednostek  Organizacyjnych,  informatyków  oraz  pracownika  Biura

Obsługi  Radyi  Zarządu  Powiatu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że obecność  potwierdziło  19 radnych,  stwierdziła

quorum  i prawomocność  obrad.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,  a

administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  lub  uwagi  do  porządku  obrad?

Starosta  Nowotomyski  zabrał  głos,  ale  z uwagi  na  problemy  techniczne

Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.  Obrady  wznowiono  o godzinie  10.30.

Przewodnicząca  ponownie  oddała  głos  panu  Staroście.

Starosta  Nowotomyski  poinformował,  że Zarząd  Powiatu  odbył  w dniu  dzisiejszym

posiedzenie,  na którym  przyjął  na dzisiejszą  sesję  Rady  Powiatu  projekt  uchwały  w sprawie

określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.  Jednocześnie

Zarząd  zawnioskował  o wycofanie  z porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  punktu  dotyczącego

przyjęcia,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2025  z

perspektywą  do roku  2029"  oraz  Raportu  z realizacji  ,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2021  z perspektywą  do roku  2025"  i przesunięcie

punktu  na kolejną  sesję  Rady  Powiatu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  jeszcze  ma  jakieś  pytania  lub  uwagi  do

przedstawionego  porządku  obrad?  Nikt  się  nie  zgłosił.  Przewodnicząca  poprosiła  o



uruchomienie  głosowania  tych  dwóch  zmian  i jako  pierwsze  Przewodnicząca  zaproponowała

głosowanie  w sprawie  wycofania  z porządku  obrad  punktu  10:  Przyjęcie,,Programu  Ochrony

Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2025  z perspektywą  do roku  2029"

oraz  Raportu  z reaIizacji,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2018  -  2021  z perspektywą  do roku  2025".

Głosowano  w  sprawie:

Wycofanie  z porządku  obrad  punktu  10:  Przyjęcie,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2025  z perspektywą  do roku  2029"  oraz  Raportu  z realizacji

,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2018  - 2021  z

perspektywą  do roku  2025".

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o  wycofaniu  z

porządku  obrad  punktu  IO:  Przyjęcie  ,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2025  z perspektywą  do  roku  2029"  oraz  Raportu  z realizacji

,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2021  z

perspektywą  do  roku  2025".

Następnie  Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania  w  sprawie

wprowadzenia  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku,  w punkcie  9d).

Głosowano  w  sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

3. Przyjęcie  protokołów  z XXXIII  i XXXIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołów  nie wpłynęły  żadne  uwagi  lub

wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokoły  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXXIII sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXXIII  sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXXIV  sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXXIV  sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się 8 posiedzeń

Zarządu.  Ostatnie  odbyło  się w dniu  dzisiejszym.  Przewodnicząca  poprosiła  pana  Starostę  o

przedstawienie  informacji  z dzisiejszego  posiedzenia.

Starosta  przedstawił  informację  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  21 lutego  br.

Przewodnicząca  dodała,  że materiały  były  dostępne  na tabletach  i omówione  na

wspólnym  posiedzeniu  komisji  w  dniu  dzisiejszym.  Zarówno  projekty  uchwał,  jak  i

sprawozdania  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  przez  komisje.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są jakieś  pytania  do sprawozdań  i poprosiła  o zgłaszanie

się  do dyskusji.

W  dyskusji  wzięli  udział:

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  zwrócił  uwagę,  że w programie  wspólnego  posiedzenia  komisji  Rady  Powiatu

nie została  umieszczona  informacja  z posiedzenia  Zarządu  z dnia  16  lutego  br. Następnie

Radny  nawiązał  do punktu  z posiedzenia  Zarządu  z dnia  4 lutego  br.,  gdzie  Dyrektor

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Nowym  Tomyślu  wystąpił  o użyczenie

pomieszczeń  biurowych  dla fundacji,,Dziecko  w centrum".  Radny  dodał,  że na posiedzeniu  w

dniu  16  lutego  br. Zarząd  wyraził  zgodę  na użyczenie  tych  pomieszczeń.  Fundacja  otrzymała

zgodę  na swoją  siedzibę  w tych  dwóch  pomieszczeniach,  ale dlaczego  nie ulokowała  swojej

siedziby  w nowo  powstałym  centrum  organizacji  pozarządowych  na Osiedlu  Północ?  Radny

dodał,  że mówi  o tym,  ponieważ  Zarząd  na jednym  ze swoich  posiedzeń  rozpatrywał  wniosek

fundacji  działającej  przy  szpitalu  w Nowym  Tomyślu  i nie wyraził  zgody  na zlokalizowanie

swojej  siedziby  w pomieszczeniach  biurowych  i administracyjnych  szpitala.  Radny  zapytał,  czy

jest  akceptacja  na siedzibę  tej  fundacji  w tych  dwóch  pomieszczeniach  jeżeli  chodzi  o ulicę

Poznańską  30? Następnie  radny  poinformował,  że w punkcie  3 była  informacja  Zarządu  -

zasady naboru do szkół na rok szkolny 2022/2023 założenia wspólne do projektów

organizacyjnych  dla  wszystkich  placówek  oświatowych  z terenu  powiatu.  Radny  zapytał,  czy

radni  mogliby  mieć  wgląd  do tego,  jakie  zasady  naboru  przyjął  Zarząd?  Radny  nawiązał  także

do punktu  6, tj. ,,Zarząd  zapoznał  się z informacją  dotyczącą  robót  wykonanych  w ramach

bieżącego  utrzymania  dróg  w okresie  od 10.01.2022  r. do 28.01.2022  r. i nie  wniósł  uwag  do

przedłożonego  materiału"  i poprosił,  aby  ten  materiał  także  udostępnić  radnym.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  dodała,  że informacja  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  16  lutego

br. była  umieszczona  w materiałach  na sesję  Rady  Powiatu  i Radny  miał  możliwość  się z nią

zapoznać.  Przewodnicząca  uzupełniła  także,  że ostatnie  dwa  pytania  Radnego  dotyczyły

posiedzenia  Zarządu  z dnia  41utego  br.,  gdyż  tej  informacji  Radny  nie podał.  Przewodnicząca

poprosiła  Starostę  o udzielenie  odpowiedzi.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o użyczenie  pomieszczeń  w Powiatowym

Centrum  Pomocy  Rodzinie,  informację  w tym  zakresie  przedstawi  Wicestarosta  - Marcin

Brambor.  Następnie  Starosta  dodał,  że jeżeli  chodzi  o uwagi  dotyczące  materiałów  w sprawie

naboru  do szkół  i prac  remontowych  na drogach,  zostaną  one  umieszczone  na tabletach.

Starosta  dodał,  że co roku  Zarząd  ustala  założenia  wspólne  do projektów  organizacyjnych  dla
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wszystkich  placówek  oświatowych  z terenu  powiatu.  Są to  elementy,  które  gwarantują  pewną

kontrolę  nad  naborem  do szkół  z terenu  powiatu.  W tym  roku  nabór  jest  istotny,  ponieważ  do

naszych  szkół  może  przyjść  teoretycznie  półtora  rocznika  z uwagi  na to,  że są  to  dzieci,  które

edukację  zaczynały  w wieku  6 lub 7 lat. W przypadku  informacji  o pracach  remontowych,

Zarząd  postanowił,  że będzie  systematycznie  przyjmował  sprawozdania  z wykonanych  przez

pracowników  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  prac  na drogach.

-  Marcin  Brambor

Wicestarosta  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o użyczenie  pomieszczeń  w Powiatowym

Centrum  Pomocy  Rodzinie  (PCPR), fundacja  ,,Dziecko  w centrum"  zwróciła  się  do PCPR z

prośbą  o umożliwienie  udostępnienia  dwóch  pomieszczeń  dwa  razy  w tygodniu  po pięć

godzin.  Wicestarosta  dodał,  że  radny  Ireneusz  Kozecki  zasugerował,  dlaczego  te

pomieszczenia  nie mogłyby  być użyczone  w Powiatowym  Centrum  Sportu,  w którym  jest

centrum  wspierania  organizacji  pozarządowych.  Wicestarosta  poinformował,  że nie  jest  to

użyczenie  pod  siedzibę,  tak  jak  ujął  to Radny,  a jest  to związane  z projektem,  który  dostał

dofinansowanie  z Ministerstwa.  PCPR  jest  miejscem,  gdzie  osoby  pokrzywdzone

przestępstwami  rodzinnymi  mogłyby  odbyć  terapię.  W powiatowym  centrum  wspierania

organizacji  pozarządowych  nie ma takich  pomieszczeń,  gdzie  można  by spełnić  standard

intymności  tych  spotkań.  Spotkania  odbywają  się  przy  udziale  terapeuty  i osoby

pokrzywdzonej.  Wicestarosta  nawiązał  do drugiego  pytania  radnego  Ireneusza  Kozeckiego,

dlaczego  Fundacji  szpitala  nie została  udzielona  zgoda  i poinformował,  że zgodnie  z decyzją

Zarządu  budynek  przy  ul. Poznańskiej  30 ma być  wyremontowany.  Wcześniej  była  wysłana

informacja  do jednostek  i podmiotów,  które  wynajmują  pomieszczenia  na  prowadzenie

działalności  gospodarczej  o wypowiedzeniu  umów  najmu  celem  przeprowadzenia  remontu.

Dlatego  Zarząd  zdecydował  o niepodpisywaniu  nowych  umów.  W tym  przypadku  została

udzielona  zgoda  na umowę  na czas  określony  do maja,  bądź  czerwca  i nie  jest  to  pod  siedzibę

fundacji  ,,Dziecko  w centrum"  tylko  na wykonywanie  tych  zadań,  które  wchodzą  w skład

lokalnego  punktu  pomocy  osobom  pokrzywdzonym  przez  przestępstwa  przede  wszystkim

domowe.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  dodała,  że dopilnuje,  aby  po sesji materiały,  o które  prosił  radny

Ireneusz  Kozecki  pojawiły  się na tabletach.  Z uwagi  na brak  dalszych  pytań  Przewodnicząca

zamknęła  punkt.

5. Sprawozdanie  z działalności  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  2021  roku.

Sprawozdanie  z działalności  komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021 roku stanowi

załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  do sprawozdania  ai poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.
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6.  Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski  za 2021  rok.

Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach

awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2021  rok

stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z wysokości

średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w

szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2021  rok.

7. Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok

2021.

Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok 2021

stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu  za rok  2021.

8.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i

Porządku  w  2021  roku.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w

2021  roku  stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W  dyskusji  wzięli  udział:

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  zwrócił  uwagę,  że pani  Prokurator  Rejonowa  w swoich  wystąpieniach  zwracała

uwagę  na znaczny  wzrost  przestępczości  rodzinnej  i narkotykowej  wśród  młodzieży  szkolnej.

Radny  zwrócił  się do pana  Starosty,  aby  rozwinął  wątek  zapisany  w sprawozdaniu.  Jeżeli

Starosta  nie posiada  takiej  informacji,  Radny  prosi,  aby  odbyło  się posiedzenie  komisji  Rady

Powiatu,  na którym  byłby  poruszony  ten  temat,  w szczególności  na posiedzeniu  komisji

oŚwiaty.
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Andrzej  Wilkoński

Starosta  zwrócił  uwagę,  że sposób  formułowania  pewnych  stanowisk  w zależności  od

pełnionej  funkcji  jest  różny.  W przypadku  pani  Prokurator  informacje  są przedstawiane  w

sposób  bardzo  ogólny,  aby  zasygnalizować  i zwrócić  uwagę  na konkretny  problem.  Starosta

poprosi  panią  Prokurator  o pełnąinformację,  jeżeli  chodzi  o temat,  który  zgłosił  radnylreneusz

Kozecki.  Starosta  dodał,  że na kolejnym  posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku

rÓwnieŻ  poruszy  tą sprawę.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  przypomniała  Radnemu,  że  tematem  sesji  marcowej  jest

bezpieczeństwo  w powiecie  i różne  służby  będą  zdawały  Radzie  swoje  sprawozdania  ze stanu

bezpieczeństwa  i z działalności.  Przewodnicząca  uważa,  że nie ma potrzeby  robić  osobnego

posiedzenia  komisji  Rady  Powiatu.  Z uwagi  na brak  dalszych  pytań  Przewodnicząca  zamknęła

punkt.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z

działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w 2021  roku  z sugestią  rozszerzenia  przez

panią  Prokurator  informacji  w  zakresie  przestępczości  i narkomanii  wśród  nieletnich  oraz

przemocy  w  rodzinie.

9. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

a)  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022  stanowi

załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik,  aby  przybliżyła  informacje  dotyczące  zmian

w budżecie.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr  1  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr  I  w  Zbąszyniu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXV/321/2022  w

sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

b)  uchwalenia  zmian  w WieJoletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2022  -  2033

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2022 -  2033 stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że dokonuje  się  zmian  w Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  - 2033,  w zakresie  dochodów  i wydatków.

Pani Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2022  -  2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXV/322/2022  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2022  -  2033.

c) udzielenia  upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w Specjalnym  Ośrodku  Szkolno  -

Wychowawczym  w Zbąszyniu

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej

Rady Powiatu  Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w Specjalnym  Ośrodku Szkolno -

Wychowawczym  w Zbąszyniu  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

udzielenia  upoważnienia  dla  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  do  przeprowadzenia  kontroli  w  Specjalnym  Ośrodku  Szkolno

Wychowawczym  w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

I

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXV/323/2022  w
sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2022  -  2033.

d) określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2022  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zadań z zakresu rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2022 roku
stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  i poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji

drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób niepełnosprawnych

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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BRAK  GŁOSU  (1)

Sylwester  Kamyszek

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXV/324/2022  w
sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w  2022  roku.

10.  Przyjęcic,,Programu  Ochrony  Środowizka  dla Powiatu  Nowotomy;kiago  na I:ita  2022  -

2025  z pcrzpcktywą  do  roku  2029"  oraz  Raportu  2 rcaliz:icji,,Programu  Ochrony  Środowiska
dla  Powiatu  Nowotomy,kiego  na lata  201g  - 2021  2 pcrr,pcktywą  do  roku  2025".

(punkt  wycofany  z porządku  obrad)

I

11.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać

zapytanie  bądź  interpelację?

W  dyskusji  wzięli  udział:

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  odczytał  interpelację  w sprawie  zakończenia  przebudowy  drogi  powiatowej  nr

2738P  na ostatnim  odcinku  od m. Róża  do m. Stary  Tomyśl  i ujęciu  tej  przebudowy  do realizacji

w planie  inwestycyjno  - remontowym  na rok  2022  oraz  w budżecie  Powiatu.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Następnie  radny  Ireneusz  Kozecki  odczytałinterpeIację  dotyczącą  kontynuacji  budowy

z płyt  betonowych  drogi  powiatowej  nr 2722  P Cicha  Góra  - Kąkolewo  i ujęciu  tej  budowy  w

planie  inwestycyjno  - remontowym  na rok  2022  oraz  w budżecie  Powiatu.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o przesłanie  tych  interpelacji,  wówczas  Przewodnicząca

przekaże  je Staroście.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chcaiałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź

interpelację?  Nikt  się nie  zgłosił.

12.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?  Przewodnicząca

poprosiła  o zgłaszanie  się  do  dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  poruszył  temat  związany  z przyznaniem  kwoty  2.000,00  zł i wyjazdem  harcerzy

nowotomyskich  na  obchody  rocznicy  Powstania  Wielkopolskiego  do  Warszawy.  Radny

zapytał,  czy  ten  wyjazd  się udał,  czy  harcerze  dojechali  w dniu  28 grudnia,  czy  mieli  być  o 11.30
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obecni  na  uroczystym  składaniu  wieńca  przez  marszałka  i delegacje  województwa

wielkopolskiego,  czy  też  jechali  na inną  patriotyczną  uroczystość  do Warszawy?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że nie posiada  informacji  o tym,  że były  jakieś  dwa  ważne

wydarzenia.  Starosta  posiada  tylko  informację,  że harcerze  byli  w Warszawie  i uczestniczyli  w

patriotycznej  uroczystości.  Starosta  pierwszy  raz słyszy,  że coś innego  tam  się odbywało.

Starosta  ceni  sobie  szczególnie  młodych  ludzi,  którzy  działają  w harcerstwie  i pokazują  swoim

sercemi  swoim  działaniem,  że chcą  realizować  ideę  harcerstwa.  Wszystkie  te,,podjazdy"i

pytania  są związane  z tym,  że jakiejś  grupie  60  -  70 latków  zapalonych  działaczy  w harcerstwie,

nie podoba  się,  że ktoś  z młodych  próbuje  zrealizować  swoje  plany.  Starosta  dodał,  że kwota

2.000,00  zł to  było  50 % kosztów  wyjazdu  i Starosta  jest  bardzo  zadowolony,  że znalazła  się

młodzież,  która  chciała  swoim  uczestnictwem  podkreślić  w  Warszawie  znaczenie  zwycięskiego

Powstania  Wielkopolskiego,  a także  Narodowego  Dnia  Zwycięskiego  Powstania

Wielkopolskiego.

Ireneusz  Kozecki  (Ad  Vocem)

Radny  poinformował,  że nie  kwestionuje  celu  i wyjazdu  na tą  patriotyczną  uroczystość,

ale Radny  chciałby  się dowiedzieć,  czy harcerze  dojechali  i brali  udział  razem  z delegacją

Marszałka  Województwa,  czy  składali  swój  wieniec  osobno?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  zobowiązał  się udzielić  informacji  pisemnej,  która  zostanie  umieszczona  na

tabletach,  ponieważ  na ten  moment  Starosta  nie  posiada  takiej  informacji.  Starosta  dodał,  że

otrzymał  od młodzieży  podziękowania  za umożliwienie  uczestniczenia  w uroczystości.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja  jest  planowana  w dniu  30 marca  br.

o godzinie  13.00.

13.  Zamknięcie  XXXV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  11.15  zamknęła  obrady  XXXV  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXXV sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

Renata  Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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